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§ 179  

Anmälningar 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar anmälningarna till protokollet. 

 

Anmälningar KSAU 2015-12-15 

Ärende 

Rapporter 

MSB Nationell lägesbild av flyktingsituation 

Cirkulär, SKL 

Cirkulär 15:31, Överenskommelser om 

bestämmelser för traineejobb 

Cirkulär 15:32, Prolongering av 

huvudöverenskommelse, lön mm –HÖK 12 

Cirkulär 15:35, Pensionsbestämmelser 

teater- och musikverksamhet kommunal regi 

Cirkulär 15:36, Värdesäkring av ersättning 

som betalas till lärare m fl 

Övrigt 

Volontärtidning nr 19 – Människor på flykt 

Protokoll, Föreningsrådet i Älta 2015-11-11 

SBFF Protokoll 2015-12-04 

 
- - - - - 
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§ 180 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar delegationsbesluten till protokollet. 

 

Delegationsbeslut, anmälningar KSAU 2015-12-15 

Ärende Beslutsfattare 

Upplåning certifikatlån 2015-11-10 Eva Olin 

Upplåning certifikatlån 2015-11-25 Eva Olin 

Upplåning certifikatlån 2015-12-10 Eva Olin 

Vidaredelegering beslutsattest verksamhet 

27400 

Helena Meier 

Vidaredelegering beslutsattest ansvar 20063 Elisabeth Carle 

Vidaredelegering beslutsattest ansvar 11000, 

verksamheter 11100 och 27400 

Helena Meier 

Vidaredelegering beslutsattester stödenheter Mats Bohman, Eva Olin och Klara 

Palmberg Broryd 

Vidaredelegering beslutsattest Konsten att 

skapa stad 

Lena Dahlstedt 

Beslutsattestanter och ersättare för 

balanskonton 2016 

Lena Dahlstedt 

 
- - - - - 
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§ 181 Dnr KFKS 2015/393-007 

Revisionsrapport 3/2015 - Upphandling och inköp 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över revisionsrapport 

3/2015 – upphandling och inköp. 

 

Ärende 

Kommunfullmäktiges revisorer har granskat kommunen upphandling och inköp. 

Granskningen har gjorts som stickprov. De har funnits brister kring vissa arbetsrutiner och 

dokumentationskrav. I förslaget till yttrande redovisas att det i vissa fall redan vidtagits 

åtgärder för att rätta till bristerna, i de andra pågår ett arbete som ska vara klart under första 

halvåret 2016. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 27 november 2015 

Stadsledningskontorets förslag till yttrande 

Revisionsskrivelse med bifogad revisionsrapport 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
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§ 182 Dnr KFKS 2015/393-007 

Revisionsrapport 5 år 2015 granskning av projektet 

Pulsen Combine 
Yttrande till revisorerna 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över revisionsrapport 

nr 5 2015 – Granskning av projektet Pulsen Combine. 

 

Ärende 

EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Nacka kommun genomfört en 

granskning av projektet Pulsen Combine. EY vill särskilt lyfta fram följande väsentliga 

noteringar för åtgärder: 

 

 Avsaknad av dokumentation som underlag för aktiverade utgifter samt avsaknad av 

dokumenterade principer/rutiner för hur utgifter fördelas mellan investering och 

drift  

 Ägarskap och styrning 

 

Syftet med granskningen har varit att bedöma projektets styrning, implementering och 

kostnadsuppföljning. 

 

Stadsledningskontoret redovisar att förbättringar görs i linje med det som revisorerna 

rekommenderar och föreslår. Det gäller samtliga rekommendationer och förslag.  

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 30 november 2015 

Förslag till yttrande till revisorerna 

Revisionsskrivelse 2015-11-18 

Revisionsrapport 5/2015 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 
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Protokollsanteckningar 

Khashayar Farmanbar (S) lät anteckna följande för Socialdemokraternas 

arbetsutskottsgrupp. 

 

”Vi Socialdemokrater har flera gånger påpekat riskerna med de skenande kostnaderna för 

projektet Pulsen Combine. Nu kommer det även kritik från revisorerna och det finns all 

anledning för kommunstyrelsen att ta till sig kritiken. Det liggande förslaget visar inte på 

detta.” 

 
- - - - - 
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§ 183 Dnr KFKS 2015/393-007 

Revisionsrapport 6/2015 – Granskning av 

finanshanteringen 
Yttrande till revisorerna 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över revisionsrapport 

nr 6/2015 – Granskning av finanshanteringen. 

 

Ärende 

Fullmäktiges revisorer har granskat finanshanteringen utan att hitta några väsentliga brister. 

Revisorerna ger rekommendationer på några områden som stadsledningskontoret i 

föreslaget yttrande redovisar kommer att genomföras till stor del. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 24 november 2015 

Förslag till yttrande till revisorerna 

Revisionsskrivelse 

Revisionsrapport 6/2015 – Granskning av finanshanteringen 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
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§ 184 Dnr KFKS 2015/393-007 

Revisionsrapport 1 år 2015 Granskning av intern kontroll 

kopplat till räkenskaperna 
Yttrande till revisorerna 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen antar stadsledningskontorets förslag till yttrande över revisionsrapport 

nr 1 2015 – Granskning av intern kontroll kopplat till räkenskaperna. 

  

Ärendet 

EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Nacka kommun genomfört en 

granskning av intern kontroll kopplat till räkenskaperna. EY har inte hittat några väsentliga 

brister i sin granskning. Revisorerna har identifierat några utvecklingsområden där de 

rekommenderar att den interna kontrollen förstärks: 

 

 Löner inkl pensioner 

 Materiella anläggningstillgångar 

 Ledningsnära/förtroendekänsliga kostnader 

 Attester av leverantörsfakturor 

 

Syftet med granskningen har varit att bedöma status på det åtgärdsarbete som bedrivs av 

kommunen i syfte att förbättra rutiner för internkontroll. Revisorerna noterar med 

tillfredsställelse att flera av de rekommendationer som lämnats under flera år har åtgärdats. 

 

Stadsledningskontoret redovisar att förbättringar har gjorts och görs i linje med det som 

revisorerna rekommenderar och föreslår. Det gäller samtliga rekommendationer och 

förslag.  

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 30 november 2015 

Förslag till yttrande till revisorerna 

Revisionsskrivelse 

Revisionsrapport 1/2015 
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Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
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§ 185 Dnr KFKS 2015/781-055 

Inriktning för upphandling av IT-drift och 

telekommunikationstjänster 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunens upphandling av IT-drift och 

telekommunikationstjänster upphandlas i följande fyra delar. 

 Nätverk för datakommunikation 

 Identifierings- och säkerhetstjänster 

 Drift av system inkl lagring 

 Telekommunikationstjänster 

 

Ärende 

Kommunens avtal gällande systemdrift och telekommunikationstjänster löper båda ut i 

mars 2017, och ny upphandling måste göras. Inför upphandlingen har en förstudie som 

inkluderat en marknadsundersökning genomförts. Syftet med denna har varit att finna 

bästa modell för upphandlingen. Slutsatsen av förstudien är att upphandlingen bör delas 

upp i fyra delar, där leverantörer har möjlighet att svara på en eller flera delar. Fördelarna 

med detta är att kommunen får större flexibilitet i tjänsterna samt möjlighet att anlita de 

som erbjuder bra tjänster till bästa pris. En förutsättning för att upphandla tjänsterna på 

detta sätt är att kommunen har bra kompetens i att beställa, styra och följa upp avtalen. 

Inom IT-området har kommunen förstärkt kompetensen och resurserna för att kunna göra 

detta. Tidplanen är att upphandlingen annonseras i början av februari 2016 så att 

tilldelningsbeslut kan tas i maj. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 26 november 2015 

Underlag för inriktningsbeslut avseende IT-Sourcing 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
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§ 186 KFKS 2015/156-050 

Information om upphandling av tillfällig personal inom 

förskola och skola 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet och att 

tilldelningsbeslut fattas av kommunstyrelsen den 11 januari 2015. 

 

Ärende 

En upphandling av tillfällig personal till kommunens förskolor och skolor pågår. 

Kommunstyrelsen kommer att ta ställning till förslag till tilldelningsbeslut den 11 januari 

2016. Själva tilldelningsbeslutet omfattas av sekretess. I detta ärende ges beskrivning av 

upphandlingen. Det är en rangordnad ramavtalsupphandling. Utvärdering har inte gjorts på 

pris, utan på tre kvalitetsområden. Priset för olika personalkategorier har kommunen 

bestämt med egna erfarenheter och de priser som andra kommuner fått i likande 

upphandlingar. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 1 december 2015 

Beskrivning av upphandlingens genomförande 

Kompetenskrav 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
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§ 187 Dnr KFKS 2015/373-790 

Upplösning av Sociala samfonden 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

1. Sociala samfonden ska upplösas.  

2. Inga ytterligare medel ska utdelas från Sociala samfonden. 

3. Vid upplösningen ska stiftelsens förmögenhet användas för verksamhet som följer 

stiftelseurkunden och gå till barn, sjuka eller gamla som lever under små 

ekonomiska villkor och är skrivna i Nacka kommun. Kommunstyrelsen fattar 

beslut om detta. 

 

Ärende 

Nacka kommun förvaltar en stiftelse kallad Sociala samfonden. Fondens årliga avkastning 

har blivit lägre med åren och de senaste fem åren har det inte varit möjligt att mer än 

sporadiskt göra utdelningar i enlighet med stiftelsens stadgar. Avkastningen som finns att 

fördela är lägre än kostnaderna för annonsering om möjlighet att söka medel och 

administration. Eftersom det inte finns någon stadgad upplösningsrätt för Sociala 

samfonden kan den enbart upplösas enligt bestämmelser i stiftelselagen. Tre av fyra 

förutsättningar är uppfyllda men sedan krävs att ingen mer utdelning sker. Om ingen 

utdelning görs 2015 eller därefter kan stiftelsen upplösas 2019. 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 november 2015 

Sociala kvalitetsenhetens tjänsteskrivelse 

Socialnämnden den 20 oktober 2015 § 153 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i socialnämnden den 20 oktober 2015 § 153 

Socialnämnden beslutade att föreslå kommunfullmäktige att inga medel utdelas från 

stiftelsen Sociala Samfonden från och med 2015 med syftet att upplösa fonden 2019. 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 
- - - - - 
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§ 188 Dnr KFKS 2015/792-003 

Reglemente för förtroendevalda 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar föreslaget reglemente för 

förtroendevalda. 

 

Ärende 

Det befintliga regelverket kring ersättning till förtroendevalda är otydligt och lämnar stort 

utrymme för tolkningar. För att underlätta och tydliggöra för förtroendevalda och 

tjänstemän föreslår stadsledningskontoret ett uppdaterat reglemente. Det föreslagna 

reglementet bygger på det befintliga regelverket och de anvisningar som finns. Största 

skillnaderna är att tydliggöra vad som gäller vid kurser och konferenser samt att 

arvodesbelopp som beslutas i det årliga mål- och budgetärendet inte inkluderas i 

reglementet. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 1 december 2015 

Förslag ”Reglemente för förtroendevalda” 

Yrkanden 

Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Sidney Holm (MP), att samma 

regler gällande arvode ska gälla för nämnder som gäller för kommunfullmäktige. 

Ersättning för förlorad arbetsinkomst ska ta hänsyn till restid. 

 

Sidney Holm yrkade, med instämmande av Khashayar Farmanbar, att regler för ersättning 

ska vara densamma för beredning som för nämndsammanträden. 

 

Mats Gerdau (M) yrkade bifall till stadsledningskontorets förslag. 

 

Beslutsgång 

Med avslag på Khashayar Farmanbars och Sidney Holms båda yrkanden beslutade 

arbetsutskottet i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 
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Reservationer 

Khashayar Farmanbar reserverade sig för Socialdemokraternas arbetsutskottsgrupp mot 

beslutet. 

 

Sidney Holm reserverade sig för Miljöpartiets arbetsutskottsgrupp mot beslutet. 

 

Protokollsanteckningar 

Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande. 

 

”Vänsterpartiet instämmer i de yrkanden som ställdes av (S) och (MP).  

Det finns ingen anledning att begränsa sammanträdesersättningen för nämndmöten till 3 

timmar. Det är sällan som möte blir så långa (och därmed är den ekonomiska 

konsekvensen minimal) och de fall det sker så finns det ingen anledning att arvode ska utgå 

på ett kommunfullmäktigemöte men inte ett nämndmöte.  

Ersättning för förlorad arbetsförtjänst bör rimligtvis utgå även för restiden i samband med 

ett sammanträde. Idag är det i praktiken så att den som deltar i sammanträden på dagtid 

inte får full ersättning för den förlorade arbetsförtjänsten i och med att restiden inte ersätts. 

Man ska inte behöva betala för att kunna upprätthålla ett förtroendeuppdrag. 

Sammanträdesersättning och förlorad arbetsförtjänst bör utgå för deltagande i 

beredningsmöten på samma sätt som för nämndmöten. Att delta i ett beredningsmöte är 

ett sätt att få bättre insikt i aktuella ärenden. Därför är det viktigt att kunna få ersättning för 

förlorad arbetsförtjänst så att förlorad inkomst inte ska hindra någon att delta. ” 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 189 Dnr KFKS 2015/537-866 

Konstnärlig utsmyckning i Nackasalen 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att avsätta 300 000 kronor för en konstnärlig utsmyckning i 

Nackasalen. 

 

Slutligt val av utsmyckning ska fattas av kommunstyrelsens arbetsutskott. 

 

Ärende 

Nacka kulturcentrum föreslås få i uppdrag att engagera två konstnärer med hög konstnärlig 

kompetens för ett skissuppdrag gällande en konstnärlig utsmyckning i Nacksalen. 

Kostnaderna för en konstnärlig utsmyckning i Nacksalen beräknas till 300 000 kronor 

vilket inkluderar skissarvode till två konstnärer, uppdragsarvode till vald konstnär och 

material. 

 

Handlingar i ärendet 

Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 1 december 2015 

 

Yrkanden 

Hans Peters (C) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag. 

 

Khashayar Farmanbar (S) yrkade att ärendet avslås. 

Beslutsgång 

Med avslag på Khashayar Farmanbars yrkande beslutade arbetsutskottet i enlighet med  

Hans Peters yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Khashayar Farmanbar lät anteckna följande för Socialdemokraternas arbetsutskottsgrupp. 

 

”Vi Socialdemokrater tycker det är viktigt med konst, dock uppfattar vi Nackasalens 

interiör som fräsch och tilltalande och att tanken bakom denna försvinner om det 

utsmyckas ytterligare. Mot bakgrund av detta anser vi det omotiverat att spendera 300 000 

kr av skattemedlen till detta.” 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Sidney Holm lät anteckna följande för Miljöpartiets arbetsutskottsgrupp. 

 

”Det är generellt bra att man planerar för konstnärlig utsmyckning när vi bygger nya Nacka 

stad, i det här fallet borde det redan ha ingått i den ursprungliga byggbudgeten som inte 

gick av för hackor. Konst i offentlig miljö är viktigt och Miljöpartiet har i sina budgetar 

genom åren föreslagit att en procent vid ny-, om- och tillbyggnader ska gå till att förse 

offentliga utrymmen med konst eller konstnärlig gestaltning.” 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 190 Dnr KFKS 2015/639-070 

Handlingsplan för mångfaldskommitténs arbete 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen noterar handlingsplanen för mångfaldskommitténs arbete. 

 

Ärende 

Handlingsplanen för mångfaldkommitténs arbete har fokus på att öka medvetenheten, vara 

rådgivande samt följa och uppmärksamma goda exempel inom mångfaldskommitténs 

ansvarsområde. Handlingsplanen för kommitténs arbete tar utgångspunkt i grundläggande 

idéer och värderingar som bygger på respekt för individen, människors lika värde och 

originalitet. Kommitténs arbete utgår från och fokuserar på kommunens vision öppenhet 

och mångfald och den grundläggande värderingen om förtroende och respekt för 

människors kunskap och egen förmåga – samt för deras vilja att ta ansvar. Nacka ska enligt 

kommunfullmäktiges beslut fortsätta utvecklingen av mångfald i alla kommunens verksam-

heter utifrån allas lika värde. Barnperspektivet ska beaktas i alla delar av kommunens 

verksamhet och alla beslut. Goda exempel ska lyftas fram i såväl kommunens verksamheter 

som i hela Nackasamhället. Under 2016 ska en strategi för mångfaldsarbetet i kommunens 

verksamheter antas. Mångfaldskommittén kommer att ge stöd till genomförandet av 

strategin. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 29 september 2015 

Handlingsplan för mångfaldskommitténs arbete.  

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

Protokollsanteckningar 

Maria Raner (S) lät anteckna följande för Socialdemokraternas arbetsutskottsgrupp. 

 

”Förslaget är väldigt allmänt hållet och övergripande. Det är förvisso bra att det görs, men i 

nuvarande form är det i bästa fall en ansats. Vi Socialdemokrater saknar i förslaget tidsplan, 

fokus och avgränsningar, samt återkopplingsplan för arbetet.” 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 191 Dnr KFKS 2015/801-701 

Överenskommelse om medverkan i Regionalt nätverk 

för barns och ungas rättigheter 2016-2019 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande. 
 

1. Nacka kommun antar överenskommelsen om medverkan i regionalt nätverk för 
barns och ungas rättigheter 2016-2019. 

 

2. Valen av ledamot och ersättare för att representera Nacka kommun i det regionala 

nätverket för barns och ungas rättigheter bordläggs. 

 

Ärende 

Nacka kommun deltar i ett regionalt nätverk för barns och ungas rättigheter 2013-2015. 

Kommun behöver besluta om deltagande i nätverket under kommande fyra år (2016-2019) 

utifrån överenskommelsen. Nätverkets syfte är att skapa en god och långsiktig grund för att 

ett barnperspektiv ska vara utgångspunkt för alla beslut och åtgärder som rör barn. 

Kommunerna i nätverket utgår från sina egna förutsättningar och prioriteringar. Nacka 

kommun föreslås fortsatt delta i det regionala nätverket. 

 

Handlingar i ärendet 

Sociala kvalitetsenhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Överenskommelse om medverkan i Regionalt nätverk för barns och ungas rättigheter 

2016-2019 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade bifall till sociala kvalitetsenhetens förslag, punkt 1. 

 

Mats Gerdau yrkade att valen av ledamot och ersättare för att representera Nacka kommun 

i det regionala nätverket för barns och ungas rättigheter bordläggs, punkt 2. 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkanden. 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 192 Dnr KFKS 2015/387-105 

Strategiskt internationellt arbete och utökat 

engagemang i Eurocities 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

1. Kommunstyrelsen beslutar utöka Nacka kommuns engagemang i nätverket 

Eurocities genom medlemskap i miljöforumet Environment Forum.  

 

2. Kommunstyrelsen noterar till protokollet att Nacka kommun står värd för 

Economic Development Forum i oktober 2016 samt att Nacka kommun under 

2016 biträder ordförande i arbetsgruppen Integrated Urban Development. 

 

Ärende 

Nacka kommuns internationella policy från slutet av 2013 anger att det internationella 

arbetet harmoniserar med ordinarie målarbete i kommunen. Internationella kontakter är 

något som ska ses som ett verktyg för utveckling i alla verksamheter. Efter en översyn och 

analys av internationella organisationer och nätverk beslutade kommunstyrelsen att Nacka 

kommun skulle gå med i Eurocities och engagemanget har inletts inom Economic 

Development Forum med fokus på att Nacka bygger stad, utvecklar kundvalet samt aktivt 

spanar på andras insatser på arbetsmarknadsområdet. Som en aktiv medlem kommer 

Nacka kommun under 2016 att tillsammans med Stockholms stad leda arbetsgruppen 

Integrated urban development, samt hålla i värdskapet för Economic Development 

Forums möte i oktober 2016 på temat Urban development for a Socially Sustainable Growth 

tillsammans med Stockholm och Solna. Det finns möjlighet och intresse för Nacka 

kommun att utöka sitt medlemskap i Eurocities även till Environment Forum. 

 

Handlingar i ärendet 

Förnyelseenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2015 

1. Avfallsgruppens rapport från deltagande i arbetsgruppen Waste 

2. Internationell policy för Nacka kommun 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med förnyelseenhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 193 Dnr KFKS 2015/802-140 

Analys av näringslivet i Nacka 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen noterar information till protokollet.  

 

Ärende 

En analys av näringslivet i Nacka har tagit fram där statistikmaterial från över 7.000 

nackabaserade aktiebolag har används. De redovisade siffrorna säger att företagen i Nacka 

går relativt bra. Tillväxten vad gäller nya företag ligger på 43 procent under de senaste fem 

åren. Specifikt är det mindre företag inom branschsegmentet företagstjänster som utmärker 

sig. Över 60 procent av alla jobb i Nacka finns inom tillväxtbranscher. Matchningen mellan 

yrken och utbildningsnivå är god och Nacka är en av få kommuner i Sverige som redovisar 

ett överskott på utbildad arbetskraft. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 1 december 2015 

Analys av näringslivet i Nacka kommun 2009 - 2014 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 
- - - - - 
  



25 (45) 

 
 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 194 Dnr KFKS 2015/789-142 

Ansökan om utökat stöd till Nyföretagarcentrum 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott avslår ansökan Nyföretagarcentrum Nacka Tyresö 

Värmdö om utökat stöd för rådgivning. 

  

Detta beslut fattas av kommunstyrelsens arbetsutskott med stöd av punkten 2 i 

kommunstyrelsens delegationsordning. 

 

Ärende 

Nyföretagarcentrum (NFC) Nacka Värmdö Tyresö ansöker om ett utökat stöd från 

nuvarande motsvarande 2 kr till 7 kr per kommunmedborgare i Nacka. Med utökat stöd 

säger sig NFC kunna utvidga och förbättra nyföretagarrådgivningen, inte minst till gruppen 

utlandsfödda. Man säger sig också kunna erbjuda rådgivning till innovatörer i Nacka.  

 

Innovations- och nyföretagarrådgivningen behöver utvecklas med tanke på snabba 

expansion som Nacka befinner sig i. Kopplat till den nyligen antagna näringslivsstrategin 

arbetar stadsledningskontoret med att ta fram en handlingsplan som ska beskriva insatser, 

riktning och prioriteringar för att uppnå målet om 15.000 nya arbetsplatser i hela Nacka 

fram till 2030. I detta arbete ingår att beskriva och föreslå hur innovations- och 

nyföretagarrådgivningen bör se ut för att optimal tillväxteffekt ska uppnås. För att inte 

förekomma detta arbete föreslår stadsledningskontoret att ansökan från 

Nyföretagarcentrum Nacka Tyresö Värmdö ska avslås. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 30 november 2015 

Ansökan till Nacka kommun 

 

Yrkanden 

Khashayar Farmanbar (S) yrkade att Nacka tar initiativ till att få Värmdö och Tyresö att öka 

sitt stöd till Nyföretagarcentrum samt för egen del beviljar 200 000 kr i ökat stöd för 2016 

till verksamheten som bedrivs i Nacka. 

 

Mats Gerdau (M) yrkade bifall till stadsledningskontorets förslag. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Med avslag på Khashayar Farmanbars yrkande beslutade arbetsutskottet i enlighet med 

Mats Gerdaus yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 
Khashayar Farmanbar lät anteckna följande för Socialdemokraternas arbetsutskottsgrupp. 
 
”Vi Socialdemokrater vill skapa bättre förutsättningar för nyföretagande. Därför vill vi se 
ökat stöd till nyföretagarcentrum som gör ett bra jobb. I den socialdemokratiska budgeten 
anslog vi 500 tusenkronor för att utöka Nyföretagarcentrumsverksamhet med en roll som 
högprofilerat regional innovationscentrum.” 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 195 Dnr KFKS 2015/635-049 

Promemoria Ändringar i lagen (2013:388) om 

tillämpning av Europeiska unionens statsstödsregler 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott antar föreslaget yttrande över promemorian Ändringar i 

lagen (2013:388) om tillämpning av Europeiska unionens statsstödsregler och hemställer att 

kommunstyrelsen godkänner yttrandet. 

 

Ärende 

Det allmänna ska inte snedvrida konkurrensen genom att med skattemedel stötta enskilda 

näringsidkare. I kommunallagen syns det i bestämmelsen om att det krävs synnerliga skäl 

för att göra det och i begreppet ligger att det finns en nytta för kommunens invånare att ett 

företag undantagsvis får ett stöd.  

 

På EU-nivå finns regler om statsstöd som innebär att stöd till en enskild verksamhet som 

huvudregel inte är tillåtet. 

 

Under vissa förutsättningar anses dock stöd kunna få positiv betydelse för t.ex. tillväxten 

och kan därför ändå vara tillåtet. Vissa stödåtgärder ska föranmälas till kommissionen som 

granskar stödet men det finns även stöd som inte behöver föranmälas. En översyn av EU:s 

statsstödsregler gjordes under 2014 som syftade till att göra stödgivningen mer transparent.  

 

Genom de ändringar som nu föreslås införs en skyldighet för kommuner och landsting att 

till regeringen eller den myndighet som regeringen bestämmer lämna vissa uppgifter som 

rör offentliggörande, uppföljning samt att föra register över stödet.  

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Förslag till yttrande 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 196 Dnr KFKS 2014/914-639 

Barnrättscertifiering i Nacka kommun 
Motion den 27 oktober 2014 av Andreas Falk, Gunnel Nyman Gräff och Martin 

Hellströmer (S) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

Kommunfullmäktige noterar att det pågår ett aktivt arbete med barnrättsfrågor. 

Nämnderna har möjlighet att i arbetet med strategiska mål och indikatorer förstärka 

barnperspektivet. Kommunfullmäktige avslår därmed förslagen i motionen.  

 

Ärende 

Motionärerna föreslår att Nacka kommun får i uppdrag att utarbeta indikatorer och 

utbildning för personal för att kunna barnrättscertifiera enskilda delar av verksamheten i 

Nacka kommun och att en plan för införande av barnrättscertifiering utarbetas. 

Kommunfullmäktige minoritetsåterremitterade ärendet den 21 september 2015, § 220, för 

att ”besvara att-satserna”. 

 

I underlag från sociala kvalitetsenheten, kultur och fritidsenheten, utbildningsnämnden och 

välfärd skola redogör verksamheterna för det arbete som redan görs samt kommenterar det 

omfattande arbete och administration ett certifieringsarbete innebär. Försöket med 

barnrättscertifiering i Örebro kommun lades ned och det finns ingen färdig metod för 

certifiering. Det innebär att om Nacka ska införa barnrättscertifiering behöver kommunen 

arbeta fram en egen certifiering vilket skulle vara oerhört tid- och resurskrävande. 

 

Det bedöms att barnfokus redan finns i verksamheterna. Förutom i det dagliga arbetet med 

barn arbetar även kommunen med barnfokus genom att uppmärksamma konsekvenser för 

barn i alla beslut. Kommunen är dessutom med i regionalt nätverk för barns och ungas 

rättigheter. I och med att barnkonventionen förväntas bli lag 2018 planeras även för 

aktiviteter för att förbereda organisationen för denna förändring. I arbetet med 

framtagande av nämndernas strategiska mål under 2016 finns möjlighet för nämnderna att 

utarbeta indikatorer med barnfokus. En certifiering bedöms inte ge någon förstärkning av 

arbetet utan snarare tvärtom riskerar att skapa ytterligare administration.  

 

Handlingar i ärendet 

Förnyelseenhetens tjänsteskrivelse den 30 november 2015 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslut om återremiss, kommunfullmäktige 21 september 2015 § 220 

Motion  

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med förnyelseenhetens förslag. 

 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 197 Dnr KFKS 2015/741-816 

Utveckling av fritidsgårdarna 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till fritidsnämnden för utredning 

och förslag till beslut senast den 15 mars 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion med förslag om att 

 

 fritidsgårdarna ska få utökade öppettider 

 fridsgårdarna ska HBT-certifieras 

 fältassistenter ska återinförs i kommunen 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 198 Dnr KFKS 2015/749-819 

Feriearbeten för alla ungdomar 16-18 år 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till arbets- och företagsnämnden 

för utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion om att Nacka kommun ska vidta åtgärder 

så att alla ungdomar i Nacka mellan 16 och 18 år ska erbjudas feriearbete under minst 3 

veckor från år 2016 och framåt. 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 199 Dnr KFKS 2015/750-271 

Kommunal bostadsförmedling i Nacka 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till stadsledningskontoret för 

utredning och förslag till beslut senast den 15 mars 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion om att Nacka kommun inrättar en 

kommunal bostadsförmedling. 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 200 Dnr KFKS 2015/752-299 

Kommunalt bostadsbolag i Nacka 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till stadsledningskontoret för 

utredning och förslag till beslut senast den 15 mars 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion om att Nacka kommun ska bilda ett 

kommunalt bostadsbolag som ska förvalta, låta bygga men också kunna förvärva 

hyresbostäder. 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 201 Dnr KFKS 2015/754-259 

Hyresrätter med rimliga hyror 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till enheten för strategisk 

stadsutveckling för utredning och förslag till beslut senast den 15 mars 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion om att Nacka ska ändra sin 

markanvisningspolicy så att det företag som garanterar den lägsta inflyttningshyran, givet 

att ett antal kvalitets- och andra krav uppfylls, ska anvisas mark i samband med byggande 

av hyresrätter. 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 202 Dnr KFKS 2015/751-456 

Förslag om insamling av matavfall och minskning av 

matsvinn 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit 

Hansson (V) 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till natur- och trafiknämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 15 mars 2016. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson, Camilla Carlberg och Birgit Hansson (V) lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 16 november 2015 en motion om att Nacka kommun vidtar åtgärder i 

syfte  

 att matavfallsinsamling inom tre år ska vara obligatorisk för alla som bor eller driver 

verksamhet inom kommunen. 

 att vid nybyggnation ska matinsamling vara obligatorisk 

 att kommunen ska växla till en sopavgift baserad på vikt där vikttaxan ska vara 

beroende på typ av avfall, med en lägre taxa för det som går att omvandla till 

biobränsle. 

 att en långsiktig informationskampanj initieras i syfte att minska matsvinnet inom 

kommunen 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 203 Dnr KFKS 2015/748-822 

Tillgänglighet till det nya badhuset i Saltsjöbaden 
Remiss av motion den 16 november 2015 av Erik Svanfeldt, Zakia Mirza, Majvie Swärd 

och Ella Tegsten (S) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till fritidsnämnden för utredning 

och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Ärende 

Erik Svanfeldt, Zakia Mirza, Majvie Swärd och Ella Tegsten (S) lämnade vid 

kommunfullmäktiges sammanträde den 16 november 2015 en motion om att det i det nya 

badhuset i Saltsjöbaden 

1. inryms ett gemensamt omklädningsrum med dusch och toalett för 

funktionshindrade samt 

2. görs ett sluttande golv så man lätt kan gå ner i vattnet. 

 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 2 december 2015 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med juridik- och kanslienhetens förslag. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 204 Dnr KFKS 2015/846-319 

Klotterskydd vid Henriksdalsberget 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Eric Myrin och David Bergquist (SD) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till natur- och trafiknämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Eric Myrin och David Bergquist lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 

december 2015 en motion med förslag om att bygga klotterskydd på utvalda platser kring 

muren vid Henriksdalsberget. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till natur- och trafiknämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 205 Dnr KFKS 2015/850-429 

Projekt om ett bilfritt år 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Sidney Holm (MP) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till natur- och trafiknämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Sidney Holm lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2015 en 

motion med förslag om att kommunen startar upp projektet ”ett bilfritt år”. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till natur- och trafiknämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 206 Dnr KFKS 2015/847-429 

Miljösaneringsfond 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Sidney Holm (MP) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till stadsledningskontoret för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Sidney Holm lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2015 en 

motion med förslag om att kommunen startar en miljösaneringsfond. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till stadsledningskontoret för utredning 

och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 207 Dnr KFKS 2015/848-289 

Vandrarhem vid Hamn i Fisksätra 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Sidney Holm (MP) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till stadsledningskontoret för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Sidney Holm lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2015 en 

motion med förslag om att kommunen omgående iordningställer ett vandrarhem eller 

mindre hotell i de tomma lokalerna på HAMN i Fisksätra. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till stadsledningskontoret för utredning 

och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 208 Dnr KFKS 2015/849-712 

Miljöcertifiering av Nackas förskolor 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Sidney Holm och Lisskulla Zayane (MP) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till utbildningsnämnden för 

utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Sidney Holm och Lisskulla Zayane lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 

december 2015 en motion med förslag om att kommunen med hjälpa av någon form av 

morot försöker få så många som möjligt av kommunens förskolor att miljöcertifiera sig. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till utbildningsnämnden för utredning 

och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 209 Dnr KFKS 2015/851-773 

Den psykiska hälsan hos äldre 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Ninni Lindberg (MP) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till äldrenämnden för utredning 

och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

Ärende 

Ninni Lindberg lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2015 en 

motion med förslag om att kommunen startar en utredning om den psykiska hälsan hos 

den äldre befolkningen i kommunen och att förebyggande åtgärder sätts in för att förhindra 

depression och rädslor. 

 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till äldrenämnden för utredning och 

förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 210 Dnr KFKS 2015/852-219 

Bensinstation vid Saltsjöbadens centrum 
Remiss av motion den 14 december 2015 av Erik Svanfeldt, Majvie Swärd och Khashayar 

Farmanbar (S) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar motionen till stadsledningskontoret och 

miljö- och stadsbyggnadsnämnden för utredning och förslag till beslut senast den 26 april 

2016. 

 

Ärende 

Erik Svanfeldt, Majvie Swärd och Khashayar Farmanbar lämnade vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 14 december 2015 en motion med förslag om att behovet av 

bensinstation i Saltsjöbadens centrum med omgivning ska beaktas i det fortsatta 

planarbetet. 

Handlingar i ärendet 

Motion 

 

Yrkanden 

Mats Gerdau (M) yrkade att motionen överlämnas till stadsledningskontoret och miljö- och 

stadsbyggnadsnämnden för utredning och förslag till beslut senast den 26 april 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Mats Gerdaus yrkande. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 211 Dnr KFKS 2015/839-050 

Information om upphandling av ekonomisystem 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

Eva-Lotta Allegri, enhetschef på redovisningsenheten, gav följande, muntliga information: 

 

Upphandling av ekonomisystem kommer att ske under våren med driftsättning 2017. 

Nuvarande avtal löper ut maj 2016.  

 

Inför upphandlingen har en förstudie genomförts på redovisningsenheten som inkluderat 

en översiktlig kartläggning av processer, kompetenser och system. Syftet med 

kartläggningen var att göra en genomlysning av nuläget och definiera önskat läge. Slutsatsen 

var att kommunen behöver standardisera och automatisera sina ekonomiska processer för 

att öka kvalitet och effektivitet. Inriktning för upphandling av ekonomisystem är att utifrån 

en väl formulerad och förankrad kravspecifikation upphandla ett enkelt och ändamålsenligt 

system. Ambitionen är att på sikt kunna öppna upp systemet för medborgarna. 

Styrgruppen rekommenderar ett förhandlat förfarande för att få en större möjlighet att föra 

en dialog med leverantörer och anpassa avtalet efter kommunens behov.  

 

Beslutet tas på kommunstyrelsens sammanträde den 11 januari 2016. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet noterade informationen till protokollet. 

 
- - - - - 
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 15 december 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 212  

Övriga frågor 

Beslut 

Det fanns inga övriga frågor på mötet. 

 

Ordföranden avslutade årets sista möte och önskade alla en God Jul. 

 
- - - - - 
 
 


